
Z á p i s n i c a 

Z 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Skrabskom 

konaného dňa 27.9. 2024 

 

Prítomní : Emil Rybnický  

Poslanci OZ : Jozef Kroka, Ján Eštok, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek, Ladislav Balog 

Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš,  

Ostatní prítomní :   Ing. Jozef Ungrady 

 

Program zasadnutia 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Prerokovanie a schválenie príspevku ku dňu „Úcty k starším“ 

5. Prerokovanie a schválenie príspevku obciam postihnutým povodňami na Slovensku 

6. Prerokovanie a schválenie Zmluvy č. 04/2024/CO o poskytovaní služieb v oblasti „Civilnej 

ochrany“ s Ing. Ján Kočiš BEPOP. 

7. Prerokovanie odkúpenia pozemkov pod cestami 

Pozemok E KN č. 43/1      Pozemok E KN č. 44/45       pozemok C KN č. 400 

8. Prerokovanie kúpy pozemkov pod ČOV Skrabské 748/10 a cesta 748/24 

9. Prerokovanie dodávateľa zemného plynu a schválenie podpisu zmluvy 

10. Schválenie podania žiadosti na výstavbu „Multifunkčného ihriska“ 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

Rokovanie:  

K bodu 1 

             Starosta obce o 17:00 privítal prítomných na 17. zasadnutí OZ, ospravedlnil neprítomných 

poslancov,  skonštatoval že sú prítomní štyria poslanci a že OZ je uznášania schopné. Starosta 

zároveň predložil návrh programu zasadnutia OZ. Starosta obce určil za zapisovateľa Ing. Jozefa 

Ungradyho.  Starosta navrhol za overovateľov zápisnice p. Jána Eštoka a p. Jozefa Kroku. OZ 

schvaľuje program zasadnutia OZ predložený starostom obce. 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Jozef Kroka, Ján Eštok, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek, Ladislav Balog). Proti: 0, 

Zdržal sa: 0, Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 



 

K Bodu 2 

Starosta návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek. 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Jozef Kroka, Ján Eštok, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek, Ladislav Balog). Proti: 0, 

Zdržal sa: 0, Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 3 

Starosta informoval prítomných o prevedených prácach: 

Osadenie dopravného značenia zabetónovaním v obci, previedla sa údržba verejných 

priestranstiev, prečistenie priekop a odvodňovacích rýh na prístupovej ceste k vodojemu, oprava 

kamerového systému v obci, oprava krytu studne pri dome smútku. Poslanec Vavrek sa 

informoval ohľadom možnosti zavedenia elektrického čerpadla s možnosťou pustenia vody pre 

obyvateľov navštevujúcich cintorín. Starosta informoval o budúcom prípadnom zavedení ručnej 

pumy. Ďalej starosta informoval ohľadom prevozu veľkokapacitného kontajnera k cintorínu.  

Ďalej starosta informoval o schválení dotácie na rozšírenie a opravu obecného rozhlasu 

a rekonštrukciu ústredne v sume cca 6300,- Eur. Ďalej informoval ohľadom riešenia nelegálnej 

skládky, ktorú spravili obyvatelia obce, po získaní dôkazového materiálu v spolupráci 

s poľovníckym združením museli vinníci odstrániť vyhodený odpad.  

Ďalej informoval o prácach prevedených na delimitáciách pozemkov pod cestami v obci 

a o prevedení zamerania pozemkov pod osídleniami MRK v obci.  

Poslanec Balog vyjadril nesúhlas so zmenou umiestnenia ČOV zo záplavového územia na vyšší 

pozemok v lokalite.  

 

K bodu 4 

Starosta informoval prítomných o plánovanom termíne 11.10.2024 posedenie pre obyvateľov 

obce starších ako 63 rokov. Pri posedení by sa podalo občerstvenie vo forme hlavného jedla 

s vystúpením hudobnej skupiny Parobčaci, kde hodinové vystúpenie by vyšlo na cca 600 Eur. Pri 

posedení by sa obyvateľom dal aj darček vo forme osušky a uteráka. Starosta navrhol príspevok 

na pohostenie vo výške 1000,- Eur. 
Hlasovanie: 

Za: 5 (Jozef Kroka, Ján Eštok, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek, Ladislav Balog). Proti: 0, 

Zdržal sa: 0, Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

 

 



 

 

K bodu 5 

Starosta informoval výzve predsedu Združenia miest a obcí Vranovského okresu na príspevok pre 

obce postihnuté povodňami na Západnom Slovensku. Poslanec Eštok navrhol sumu 500,- Eur.    

Hlasovanie: 

Za: 5 (Jozef Kroka, Ján Eštok, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek, Ladislav Balog). Proti: 0, 

Zdržal sa: 0, Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 6 

Starosta informoval prítomných, že prišla ponuka na vypracovanie podkladov k povinnostiam 

obce ohľadom civilnej ochrany obyvateľstva. Kde podľa zmluvy za činnosť technika CO by sa 

platilo 100,- Eur štvrťročne. Zároveň predložil návrh zmluvy k nahliadnutiu pre poslancov.  

Poslanci namietali, na zbytočne vynaložené prostriedky pri štvrťročnom paušále. Navrhli aby sa 

platilo iba za skutočne vykonané práce jednorázovo.  

Hlasovanie: 

Za: 0,  Proti: 4 (Jozef Kroka, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek, Ladislav Balog), Zdržal sa: (Ján 

Eštok), Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš 

 

K bodu 7 

Starosta informoval prítomných ponuke od MV SR na odkúpenie pozemkov pod cestami. Ak ich 

obec neodkúpil bude prebiehať verejnej obchodnej súťaži na odkúpenie pozemkov pod cestami 

v obci Skrabské, ktorá má byť vyhlásená Ministerstvom vnútra SR. Vzniká tým riziko, že dané 

pozemky pod cestami môže niekto odkúpiť. Poslanci vyjadrili zamietavé stanovisko ku kúpe 

daných pozemkov. 

 

Hlasovanie:  

Za: 0,. Proti: 5 (Jozef Kroka, Ján Eštok, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek, Ladislav Balog), 

Zdržal sa: 0, Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš 

Schválené 

 

K bodu 8 

Starosta informoval o potrebe kúpy pozemkov pod ČOV 748/10 a prístupovej cesty k ČOV 

748/24, kvôli posunutiu umiestnenia ČOV. Právnička pripraví zmluvu o predbežnej zmluve na 

odkúpenie pozemkov, na zamedzenie odkúpenia daných pozemkov iným záujemcom. Dané 

výdavky by boli financované refundáciou z Úradu splnomocnenca vlády SR pre rómske komunity. 



Poslanec Balog navrhol na umiestnenie ČOV na areál bývalého hospodárskeho dvora 

poľnohospodárskeho družstva. Prípadne o umiestnení ČOV do pôvodného plánovaného miesta  

 

v záplavovom území obce. Starosta ho informoval o zamietavom stanovisku Štátnej ochrany 

prírody k výrubu náletových drevín na danom pozemku a o stanovisku Slovenského 

vodohospodárskeho podniku, ktorý síce má kladné stanovisko k vybudovaniu ČOV v záplavovom 

území ale, upozorňujú na fakt, že Štátna ochrana prírody s umiestnením v záplavovom území 

nebude súhlasiť.  Poslanec Balog, apeloval na prehodnotenie umiestnenia ČOV na iných 

pozemkoch, z dôvodu blízkosti k pozemkom obyvateľov ktorí majú postavené domy na 

susedných pozemkoch. Starosta informoval prítomných o tom, že nemáme iný pozemok vhodný 

na umiestnenie ČOV, ktorý by výškovo vyhovoval potrebám čističky, zároveň informoval o tom 

že tlačí čas keďže výzva cez ktorú sa plánuje vybudovať kanalizácia sa uzatvára v marci budúceho 

roka. Poslankyňa p. Fečová navrhla uskutočniť verejné zhromaždenie na preverenie súhlasu 

obyvateľov s umiestnením ČOV. Poslanec Balog vyhlásil, že nebolo hlasovanie o presune 

umiestnenia ČOV na nové miesto. Poslanec Eštok, navrhol schválenie zmluvy o predkupnom 

práve a zároveň preverenie výškových podmienok spádu na pozemky za družstvom.  Starosta 

obce prečítal záznam zo stretnutia so zástupcami SVP, kde je uvedený návrh na posunutie 

umiestnenia ČOV na iné miesto severne na pozemky, ktoré sú 748/10, prípadne na obecný 

pozemok plánovaný pre výstavbu zberného dvora, ale tento pozemok nevyhovuje. Poslanec 

Balog vyhlásil, že nebolo hlasovanie o presune umiestnenia ČOV na nové miesto. Poslanec Eštok, 

navrhol schválenie zmluvy o predkupnom práve a zároveň preverenie výškových podmienok 

spádu na pozemky za družstvom. Starosta podotkol, že ide len o zmluvu o predkupnom práve, 

nie o kúpu pozemku, keď sa preveria výškové pomery na inom pozemku nemusí sa tento hneď 

kúpiť.  

Hlasovanie:  

Za: 4 (Jozef Kroka, Ján Eštok, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek) , Proti: 0, Zdržal sa: 1 

(Ladislav Balog), Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš 

 

K bodu 9 

Starosta informoval o ponuke na zmenu dodávateľa zemného plynu, kde VSE+ZSE ponúka cenu 

nižšiu ako súčasný dodávateľ SPP. Zmenou dodávateľa by klesla cena za 1 MWh z 105 Eur na 56 

Eura za 1 MWh. Poslankyňa Fečová sa informovala, či nie je problém prejsť k inému dodávateľovi.   

Hlasovanie: 

Za: 5 (Jozef Kroka, Ján Eštok, Mgr. Henrieta Fečová, Miroslav Vavrek, Ladislav Balog). Proti: 0, 

Zdržal sa: 0, Neprítomní: Ing., Mgr. Ľuboš Čorej,  Ing. Peter Gajdoš 

 

K bodu 10 

Starosta informoval  prítomných o možnosti podania žiadosti na výstavbu „Multifunkčného 

ihriska“, kde projektovú dokumentáciu a začaté stavebné konanie máme a ak podáme projekt 

cez Úrad splnomocnenca vlády pre rómske komunity môžeme postaviť menšie ihrisko, ale bolo 

by financované bez spoluúčasti obce. Ak budeme čakať na výzvu z Europrojektov na väčšie 

ihrisko, bolo by to so spoluúčasťou obce. Pri predpokladaných nákladoch cca 150 000 Eur to robí 



15000 Eur. Po krátkej diskusii sa poslanci zhodli na tom, že lepšie by bolo počkať na výzvu na 

väčšie ihrisko.  Poslanci zobrali na vedomie podanie žiadosti.  

 

 

 

Emil Rybnický 
 starosta obce  
 

Overovatelia zápisnice : Jozef Kroka, Ján Eštok                                                   

Zapisovateľ : Ing. Jozef Ungrady 

 

  

 

 

 


